
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXIII/2021 

XXXIII Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w dniu 16 czerwca 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2021 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Mariusz Kozłowski 

6. Anna Mielniczyn 

7. Alicja Murawska 

8. Krzysztof Mytych 

9. Małgorzata Pasierbska 

10. Michał Pater 

11. Dariusz Penkala 

12. Marcin Zając. 

Nieobecni: 

1. Anna Kalińska                                                                                                                                          

2. Roman Moskwa                                                                                                                                         

3. Wojciech Nowicki. 

Ad.1  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady 

XXXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. W sesji online 

uczestniczy 12 radnych), co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, 

uchwał. 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater przedstawił porządek 

posiedzenia XXXIII Nadzwyczajnej Sesji: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: 
  - zmian budżetu na 2021 rok, 
  - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 
4. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący RMG  Michał Pater zgłosił zmiany do porządku obrad, z uwagi na ważną 

kwestię dot. otwarcia oddziału przedszkolnego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym. 

Rodzice dzieci, które nie zostały przyjęte do przedszkola, domagają się otwarcia nowego 

oddziału przedszkolnego w Wojciechowie. Może w sprawach różnych omówimy temat. 

Radna Małgorzata Pasierbska – myślę, że należałoby porozmawiać w tej materii. 

Radna Krystyna Andrzejczak – nie wiem dokładnie o co chodzi, temat można byłoby przenieść 

na obrady kolejnej sesji w miesiącu czerwcu. Musimy mieć czas do przeanalizowania 

zaistniałej sytuacji. W obradach sesji nadzwyczajnej nie ma punktu „sprawy różne”. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – rozmawiałem w tej sprawie z 

burmistrzem, jak i z-cą burmistrza. Przedstawiłem temat w imieniu rodziców, którzy zwrócili 

się do mnie o pomoc.  

Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski – zgodnie z przepisami w sesji 

nadzwyczajnej nie występuje pkt „sprawy różne”, natomiast w dogodnym momencie można 

dokonać zmiany porządku obrad, oczywiście poprzez głosowanie, zakończone 

przegłosowaniem „za”. Decyzja należy do Państwa.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater przedstawił wniosek pod głosowanie o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu : 

„Organizacja placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 z uwagi na otwarcie 

nowego oddziału przedszkolnego przy ZSP”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Organizacja placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 z uwagi na otwarcie 

nowego oddziału przedszkolnego przy ZSP. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Mariusz Kozłowski, Anna 

Mielniczyn, Alicja Murawska, Michał Pater, Marcin Zając. 

PRZECIW (3) 

Krystyna Andrzejczak, Małgorzata Pasierbska, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mytych 

NIEOBECNI (3) 

Anna Kalińska, Roman Moskwa, Wojciech Nowicki. 
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Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) - zmian budżetu na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – podjęcie przedmiotowej uchwały wynika z 

realizacji projektu pn.”Czyste powietrze”. Dokonuje się stosownych zwiększeń wydatków 

budżetu gminy o kwotę 30.000,00 zł na podstawie porozumienia z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu. Równocześnie dokonuje się zmian 

limitu zobowiązań długoterminowych. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Anna Kalińska, Roman Moskwa, Wojciech Nowicki. 

Uchwała nr XXXIII/206/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zmian 

budżetu na 2021 rok; 
 

b) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz - dokonano zmian w załączniku wieloletnia prognoza 

finansowa związku ze zmianami budżetu Miasta i Gminy Lubomierz na 2021 rok.  

Dokonano aktualizacji załącznika wykaz realizowanych przedsięwzięć poprzez zmianę okresu 

realizacji i wysokości limitu w poszczególnych latach zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

budynku Urzędu Gminy Lubomierz”. 

Dzisiejszą Sesję Nadzwyczajną zwołano z uwagi na wyjazd do Warszawy celem podpisania 

umowy, ale niestety otrzymaliśmy informację o przełożeniu terminu spotkania. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (3) 

Anna Kalińska, Roman Moskwa, Wojciech Nowicki 

 

Uchwała nr XXXIII/207/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zmian 

budżetu na 2021 rok; 
 

Ad.4  

Przystąpiono do omówienia problematyki „Organizacji placówek oświatowych w roku 

szkolnym 2021/2022 z uwagi na otwarcie nowego oddziału przedszkolnego przy ZSP”.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – do Wiceprzewodniczącego Rady MG Mariusza 

Kozłowskiego zaczęli się zgłaszać rodzice dzieci, które nie dostały się do oddziału 

przedszkolnego. Dlatego należało podjąć natychmiastowe działania. 

Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – wyjaśnił : 28 maja br. zakończyła się rekrutacja 

do przedszkola. Po ogłoszeniu wyników nastąpiło rozczarowanie ze strony 24 osób, których 

dzieci nie zostały przyjęte do przedszkola (są na liście rezerwowej).  Ci rodzice mają prawo 

wniesienia odwołania. Po rozmowie z dyrektorem Kozakiem usłyszałem, że w Lubomierzu nie 

ma możliwości utworzenia nowego oddziału przedszkolnego. Jedynym rozwiązaniem byłby 

Wojciechów. W takiej sytuacji 17 rodziców wyraziło wolę zapisania dziecka do Przedszkola w 

Wojciechowie. Jest to sensowne rozwiązanie, bowiem w przypadku korzystania dziecka z 

terenu gminy Lubomierz z przedszkola w innej miejscowości, gmina ma obowiązek 

dofinansowania (a to jest koszt z rzędu 700,00 -1.000,00 zł od 1 dziecka).  

Radna Krystyna Andrzejczak – dyskutujemy nad tematem otwarcia oddziału przedszkolnego, 

a nie został zaproszony dyrektor ZSP Marek Kozak. Myślę, że powinien być włączony do 

dyskusji w tym temacie. „Uważam, że ten oddział powinien być otwarty”. Pytanie – czy w 

takiej sytuacji Gmina ma obowiązek dowozu dzieci do oddziału przedszkolnego w 

Wojciechowie? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – obowiązek ciąży w stosunku do dzieci z oddziału „0”, 

natomiast w stosunku do dzieci młodszych, Gmina nie ma obowiązku dowożenia. 

Radna Krystyna Andrzejczak – temat powinien wrócić na kolejną sesję do omówienia. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – pełny zakres informacji został Państwu 

przedstawiony. Jako radni musicie mieć wiedzę o zaistniałej sytuacji. Powstaną koszty: 

przystosowania pomieszczenia do oddziału przedszkolnego, koszty dodatkowego opiekuna.                   

O szczegółach jeszcze będziemy rozmawiać i wspólnie podejmiemy decyzję . 

 

Ad.5  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz zamknął obrady XXXIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 



 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


